



Vostok. Afro-aziatskie obshchestva: istoriia i sovremennost. 2013-2024

ISSN 0869--1908

URL - <http://vostokoriens.jes.su>

All right reserved

Issue 3 Volume . 2016

ARCHIMANDRITE PALLADIUS' DIARY FOR 1858: A NOTE ON THE HISTORY OF ITS PUBLICATION

Andrey Kulikov

Abstract

The article tells the story of the publication of the diary of Archimandrite Palladius (Kafarov) in 1858 and briefly describes the manuscript from the fund of Baron Reinhold Friedrich (Fedor Romanovich) von der Osten-Sacken, located in the Russian State Archive of Ancient Acts (RGADA) and containing an early introduction to the unpublished diary of Palladius. The author offers the publication of archival material with comments.

Keywords list (en): treaty of Tientsin, Opium wars, Palladius Kafarov, Russian Orthodox Mission in Beijing, Sino-Russian relations, Yevfimiy Putyatin, Reinhold Friedrich von der Osten-Sacken

Date of publication: 01.05.2016

Citation link:

Kulikov A. ARCHIMANDRITE PALLADIUS' DIARY FOR 1858: A NOTE ON THE HISTORY OF ITS PUBLICATION // Vostok. Afro-aziatskie obshchestva: istoriia i sovremennost. – 2016. – Issue 3 C. 163-172 .

URL: <https://vostokoriens.jes.su/s086919080000616-4-1-ru-628/>

К ИСТОРИИ ПУБЛИКАЦИИ "ТЯНЬЦЗИНЬСКОГО" ДНЕВНИКА АРХИМАНДРИТА ПАЛЛАДИЯ (КАФАРОВА) ЗА 1858 Г.

Куликов Андрей Михайлович

Аннотация

В статье кратко описывается участие архимандрита Палладия (Кафарова) в Тяньцзиньских переговорах 1858 г., приводится описание рукописи, хранящейся в Российском государственном архиве древних актов (РГАДА) и содержащей введение к дневнику Палладия, которое ранее не публиковалось.

Ключевые слова: русско-китайские отношения, Тяньцзиньский договор, Русская духовная миссия в Пекине, архимандрит Палладий Кафаров, Евфимий Васильевич Путятин, Федор Романович Остен-Сакен

Дата публикации: 01.05.2016

Ссылка для цитирования:

Куликов А. М. К ИСТОРИИ ПУБЛИКАЦИИ "ТЯНЬЦЗИНЬСКОГО" ДНЕВНИКА АРХИМАНДРИТА ПАЛЛАДИЯ (КАФАРОВА) ЗА 1858 Г. // Восток. Афро-азиатские общества: история и современность. – 2016. – Выпуск №3 С. 163-172 .
URL: <https://vostokoriens.jes.su/s086919080000616-4-1-ru-628/>